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Passend voorstel Sc Woezik 
 
 
Motie van de fractie van CDA Wijchen 
Eerste indiener motie: Björn Derksen 

 

De gemeenteraad van de gemeente Wijchen in openbare vergade-

ring bijeen op 28 mei 2019. 

 

De gemeenteraad, gehoord de beraadslaging, 

 

Constaterende, dat: 

• Rubber infill per heden niet meer door de gemeente Wijchen 

wordt toegepast bij het vervangen van kunstgrasvelden; 

• Sc Woezik vanaf 2007 vijf voetbalvelden heeft vervangen met 

ander materiaal dan rubber infill; 

• De gemeente destijds niet ontvankelijk was voor de argumenta-

tie van Sc Woezik (o.a. optreden van milieuverontreiniging) en 

alleen de vergoeding voor rubber infill heeft bijgedragen; 

• Sc Woezik de meerprijs van kurk en tpe infill zelf heeft bekos-

tigd. 

 

 

Overwegende, dat: 

• In de huidige beslisnota staat dat: ‘de gemeente met Sc Woezik 

over een compensatiebedrag gaat praten op basis van kurk als 

infill voor de twee velden die in 2017 zijn gerenoveerd’;  

• Indien alleen over deze compensatie vanaf 2017 gesproken 

wordt de gemeente voorbij gaat aan de volgende aspecten: 

o Kosten van externe financiering voor meerprijs van an-

dersoortige infill; 

o Afspraken over vervanging hoofdveld met kurk in 2014; 

o Vervanging hoofdveld over 5 jaar en het niet meer vol-

doende kunnen sparen hiervoor in het RSA; 

o Hogere bijdrage aan RSA voor 3 velden met kurk infill; 

o Compensatie voor onderhoud kurk, evenals bij AWC en 

Alverna nu wordt toegepast. 
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Roept het college op: 

• Een passend voorstel aan Sc Woezik te doen. Waarbij niet al-

leen naar een compensatiebedrag op basis van kurk als infill 

voor de twee velden in 2017 wordt gekeken, maar alle aspecten 

die hierbij redelijkerwijs een rol spelen mee worden genomen. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de fractie van CDA Wijchen, 

 

Björn Derksen 


